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Készült: A Pénzügyi Bizottság 2016. január 18-ai rendkívüli nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Papp Péter elnök, Dr. Mátics István, Elekes László, Metzger Gyula, 

Németh Ferenc, Székely Antal bizottsági tagok 

Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol voltak:   Gyuga Mihály, Sólyom Jöran, Túri Bernadett bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Papp Péter elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 14 óra 35 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt, ismertette az 

ülés napirendi pontjait, továbbá javaslatot tett az 1. napirenden belüli előterjesztések tárgyalási 

sorrendjére. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendi 

pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

1/2016. (I.18.) PB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2016. január 18-ai 

rendkívüli ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2016. január 26-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. A 2016. évi költségvetés előkészítése 

3. A Pénzügyi Bizottság 2016. évi munkatervének elfogadása 

4. Kérdés, interpelláció 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

1. NAPIRENDI PONT: A képviselő-testület 2016. január 26-ai ülése előterjesztéseinek 

     megvitatása 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

18/2014. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy törvénymódosításról van szó. 

 

Székely Antal bizottsági tag kérdése az volt, van–e arra lehetőség, hogy a változások dőlt betűvel 

legyenek jelölve az előterjesztésben. 
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Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy az önkormányzat által ellátott feladatok 3 db törzsadattári 

kóddal egészülnek ki, melyet a képviselő-testület SZMSZ-ének melléklete kell, hogy tartalmazzon, a 

testületi ülésre dőlt betűvel jelölik a változásokat. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 

igen szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

2/2016. (I.18.) PB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 18/2014. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosítása” című  

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról szóló 18/2014. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosítása” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök kérte szavazzanak a rendelet-tervezet elfogadásáról. 

 

A bizottság a rendelet-tervezetet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

3/2016. (I.18.) PB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 18/2014. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosítása” című  

rendelet-tervezet véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról szóló 18/2014. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztés 

rendelet-tervezetét. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Döntés az új szolgáltató városközpont üzemeltetéséről 

 

Papp Péter elnök felkérte Dr. Molnár Miléna aljegyzőt az előterjesztés szóbeli kiegészítésére.   

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy az előterjesztés pontosításra került, melyet szóban 

ismertetett. 

Az új Szolgáltató Városközpont üzemeltetésére az OSz Zrt.-vel megkötött megállapodások lejártak. Az 

üzemeltető értékelése szerint az első 1 éves üzemeltetési időszak eredményesen telt el. Az előterjesztés 

ennek megfelelően változatlan tartalommal tesz arra javaslatot, hogy a szerződés meghosszabbításra 

kerüljön.  

A változtatás a belső udvarra vonatkozó feladatok ellátását, a belső udvar burkolt felületeinek és a park 

területének fenntartási munkáinak elvégzését érinti. 
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A mellékletből látható hogy, ez  86.920,-Ft + áfa/hó összeget jelent, ezt 2015. júniusától látja el az OSz 

Zrt. Az anyag kiküldését követen lefolytatott egyeztetés alapján a Varikont Kft. az, akinél célszerűbb 

elhelyezni ezt a feladatot. Kérte a bizottságot, hogy ezzel a változtatással tárgyalja az anyagot, a többi 

rész változatlan maradt. 

 

Papp Péter elnök elmondta, ebben az esetben a határozati javaslat 2. pontjában az üzemeltetési díj 

változik 540 E Ft + áfa összegre, a határozati javaslat 3. pontja 4. pontra változik és bekerül egy új 3. pont 

a Szolgáltató Városközpont belső udvarának gondozására, mellyel a Varikont Kft.-t bízzák meg, ennek 

összege 86.920,- Ft + áfa/hó 

 

Elekes László bizottsági tag elmondta, hogy 2015. április 28-án tárgyalta a képviselő-testület a LÜN 

Kft. gazdálkodási stratégiáját. Hosszú távú feladatként szerepelt a sportlétesítmények és a Szolgáltató 

Városközpont üzemeltetése. Kérdése az volt, hogy miért nem a LÜN Kft. látja el ezt a feladatot.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy a cég még nem áll készen erre a feladatra, az üzemeltetés 

ellátásához szükséges tárgyi és személyi feltételek jelenleg az OSz Zrt.-ben adottak. Ha időközben 

lehetőség van rá, akkor a képviselő-testület dönthet úgy, hogy még 2016. évben átszervezi a feladatokat.  

 

Dr. Mátics István bizottsági tag 14 óra 45 perckor elhagyta a bizottság ülését. A jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 5 fő 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a LÜN Kft. hosszú távú elképzelései között szerepel a Szolgáltató 

Városközpont üzemeltetésének feladta, ezért felhívta a LÜN Kft. vezetésének a figyelmét arra, hogy 

minél előbb készüljön fel a feladat átvételére, mivel korábban a Pénzügyi Bizottság már támogatta a Kft. 

közép és hosszú távú gazdasági stratégiáját.  

Javasolta, hogy szavazzanak az előterjesztésről azzal a módosítással, hogy a határozati javaslat 1. pontja 

változatlan marad, a határozati javaslat 2. pontjában az összeg javításra került 540 E Ft + áfa/hó összegre, 

a határozati javaslat 3. pontjában a belső udvar karbantartására az önkormányzat a Varikon Kft.–vel köt 

szerződést havi 86.920,- Ft + áfa/hó összegben, az eredeti 3. pont 4. pontra változik. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről a szóban elhangzott módosítások alapján.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

4/2016. (I.18.) PB határozata 

a „Döntés az új szolgáltató városközpont üzemeltetéséről” című  

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Döntés az új szolgáltató városközpont üzemeltetéséről” című előterjesztést azzal 

a módosítással, hogy a határozati javaslat 2. pontjában az összeg 540 E Ft + áfa/hó összegre változik, a 

határozati javaslat 3. pontjában a belső udvar karbantartására az önkormányzat a Varikont Kft.-vel köt 

szerződést havi 86.920.- Ft + áfa/hó összegben, az eredeti 3. pont 4. pontra változik. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

  



4 

 

 

Döntés sportlétesítmény-üzemeltetési szerződésekről 

 

Papp Péter elnök felkérte Dr. Molnár Miléna aljegyzőt az előterjesztés szóbeli kiegészítésére.   

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy a Gárdonyi Sportcentrum területén lévő új 

létesítményrészek üzemeltetésére, valamint az OKÖ Zrt. telephelyén létesített ökölvívó teremre. kéri a 

Pénzügyi Bizottság szavazását. 

A 2013. december 31-ei üzemeltetési szerződés értelemszerűen nem terjedt ki az új létesítményrészek 

üzemeltetési, karbantartási feladataira. Azoknak a feladatoknak az ellátását az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. 

külön szerződés feltételei mellett végezte, mely szerződés 2015. december 31. napján lejárt. 

Az előterjesztő a szerződés változatlan feltételek melletti meghosszabbítására tesz javaslatot 2016. 

december 31. napjáig. Új feladat az ökölvívó terem üzemetetése. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag 14 óra 50 perckor visszatért a bizottság ülésére. A jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 6 fő 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta még, hogy ez a feladat a LÜN Kft.-nél kerülne elhelyezésre 58 E 

Ft + áfa összegben, mely feladatokat az előterjesztés határozati javaslata tartalmazza. A terem 

használatával kapcsolatban az üzemeltető jogosult az edzőtermet igénybe vevők részére szolgáltatási díjat 

megállapítani és beszedni, valamint az önkormányzat kérésére beszámol az üzemeltetéssel összefüggő 

kérdésekről, tájékoztatást ad a használattal összefüggő adatokról. 

 

Papp Péter elnök kérdése az volt, hogy a Gárdonyi Sportcentrum miért maradt az OSz Zrt. 

üzemeltetésében? 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy az volt a koncepció, hogy a meglévő sporttal kapcsolatos 

szerződések egy helyen, az OSz Zrt.-nél maradjanak, de az újonnan létesült ökölvívó terem üzemeltetése 

már a Lün Kft.-hez kerüljön.  

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

5/2016. (I.18.) PB határozata 

a „Döntés sportlétesítmény-üzemeltetési szerződésekről” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Döntés sportlétesítmény-üzemeltetési szerződésekről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Csatlakozás a Tata és Környéke Turisztikai Egyesülethez a tervezett oroszlányi turisztikai fejlesztések 

megvalósíthatósága céljából 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy egyik feltétele az idén lehívható pályázatoknak az, hogy csatlakozni 

kell egy kistérségi társuláshoz, illetve turisztikai egyesülethez, valamint idegenforgalmi adó bevezetését 

kellett volna indítványozni a városban. Azonban az adócsökkentés időszakába vannak, ezért az 

előterjesztő úgy gondolta, ne vezessenek be új adónemet, ennek kiváltására csatlakoznának egy turisztikai 

egyesülethez. 
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Székely Antal bizottsági tag kérdése az volt, hogy az idén megjelölt összegen kívül, a jövőre 

vonatkozóan kiszámolta–e valaki, hogy várhatóan mennyi lesz a tagdíj? Véleménye szerint az 

előterjesztés mellékletei fontosabbak, mint maga az előterjesztés, melyre példákat is említett. 

„A hamarosan elérhető TOP turisztikai pályázati kiírás számos olyan előírást tartalmaz,….Kérdése az 

volt, ha nem elérhető a pályázat, honnan tudják, hogy milyen előírásokat tartalmaz. Ez számára 

értékelhetetlen. Olyan szervezethez kívánnak csatlakozni és olyanért kívánnak fizetni, amiről véleménye 

szerint fogalmuk sincs. Még az is lehet, hogy az nyer a pályázatokon, aki három TDM-hez csatlakozik.  

Elmondta még, ha belépnek ebbe a szervezetbe, akkor tagjává válnak két másik szervezetnek is. Kérdése 

az volt, hogy annak milyen előnyei és hátrányai lesznek?  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy még azt sem tudják megsaccolni, hogy mikor lesz kiírva pályázat. 

Javasolta, hogy az előterjesztőt ismét hívják meg a jövő heti Pénzügyi Bizottsági ülésre, várják meg a 

VFKB állásfoglalását és a jövő héten döntsenek az előterjesztésről. Kérte, hogy ha alpolgármester úr nem 

tud részt venni az ülésen, akkor Imrő János pályázati referens adjon tájékoztatást az anyagról. 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: A 2016. évi költségvetés előkészítése     

 

 

Papp Péter elnök felkérte Bársony Éva osztályvezetőt az előterjesztés szóbeli kiegészítésére. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy múlt héten minden bizottság tárgyalta a költségvetési 

koncepciót. Beépítették a bevételeket, melyeket már vállalhatnak, ilyen a pénzmaradvány, melyet az 1-es 

főtábla tartalmaz, valamint a 3-as táblába beépítésre került a KEOP-os pályázat, amit a tavalyi évben 

megelőlegeztek, de az összeg már az önkormányzat számláján van. A 9-es táblában is sok változás van, 

melyet polgármester úrral tekintettek át.  Elmondta még, hogy a sportcsarnok bővítése soron szerepelő 

összeg nem a teljes önerő. A 9-es táblában szereplő teljes beruházási költség és a 3-as táblában szereplő 

584 M Ft közötti különbség a jelenleg az önkormányzat által megfinanszírozandó összeg. Még kb. 100-

150 M Ft összegben várható TAO támogatás, de erre még nincs aláírt szerződése az OSE-nak. 

A működési költségeken nem kívántak az intézményeknél változtatni, az 5%-os kereset-kiegészítést és az 

orvosoknak adandó támogatást ez a táblázat már tartalmazza.   

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy nem túlzottak a működési kiadásra kért összegek, a VFKB-nak kellene 

egy sorrendet felállítania a 9-es táblázatban.  

Javasolta, hogy a VFKB állítson fel a beruházásnál egy prioritási sorrendet, ami kezdődjön a tavalyi év 

már megszavazott beruházásaival, utána állítsa sorrendbe az általa javasolt idei beruházásokat és 

összegeit, a többi sort hagyja összeg nélkül, és ha év közben van felszabaduló pénz vagy pályázati 

lehetőség adódik, akkor ezeket összegszerűsítse.  

Javasolta, hogy szavazzanak a jelenlegi költségvetési tervezet elfogadásáról és felkérik a VFKB-t, hogy 

egy prioritási sorrend felállításával hozza egyensúlyba a költségvetést.  

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak 

javaslatáról. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal, elfogadta 

és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

6/2016. (I.18.) PB határozata 

a 2016. évi költségvetés előkészítéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta a 476.213 E Ft 

hiányt, és felkérte a VFKB-t, hogy a prioritási sorrend felállításával hozza egyensúlyba a költségvetést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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3. NAPIRENDI PONT: A Pénzügyi Bizottság 2016. évi munkatervének elfogadása   

 

Papp Péter elnök ismertette a munkatervet.  

   

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak a munkaterv elfogadásáról. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal, 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

7/2016. (I.18.) PB határozata 

a  Pénzügyi Bizottság 2016. évi munkatervének elfogadásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadja a 2016. évi 

munkatervet.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

4. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció   

 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt.  

 

 

Papp Péter elnök a bizottság nyílt ülését 15 óra 7 perckor bezárta. 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 Papp Péter    

 elnök  bizottsági tag 

 

 

 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


